

## PIMEC Joves Madrid destaca la necessitat d'ajudes específiques per a finançar projectes d'emprenedoria

*Els representants de la patronal es reuneixen amb el conseller d'Economia, Hisenda i Ocupació de la Comunitat de Madrid, a qui traslladen les necessitats de les noves generacions i demanen mesures per fer front als reptes de futur*

*Els membres de la comissió territorial destaquen la necessitat de canvis legislatius que permetin millorar la competitivitat i la viabilitat empresarial, tenint en compte la productivitat com a eix principal*

**Madrid, 13 d'abril del 2023.** PIMEC Joves Madrid ha reclamat recentment al govern de la Comunitat de Madrid **ajudes específiques per a finançar projectes d'emprenedoria**. Al llarg d'una trobada amb Javier Fernández-Lasquetty, conseller d'Economia, Hisenda i Ocupació de la Comunitat de Madrid, i Manuel Llamas, viceconseller d'Economia, els representants de la patronal els han traslladat les necessitats i les preocupacions de les noves generacions.

Durant la reunió, Adrian Jofre, president de PIMEC Joves Madrid, ha defensat “la necessitat de mesures per a **fer front als reptes de futur, com la sostenibilitat, la innovació i la digitalització**”. Per part seua, Josep Soto, president de PIMEC Joves, ha recordat que “les principals problemàtiques a les quals els joves empresaris i empresàries han de fer front són: el finançament, la falta de personal qualificat, el relleu generacional i l'alta pressió fiscal”. Per això, tots dos han demanat als representants públics propiciar els canvis legislatius que permeten millorar la competitivitat i la viabilitat de les pimes i de les persones autònombes i emprenedors, tenint en compte **la productivitat com a eix principal**.

D'altra banda, els representants del govern de la Comunitat de Madrid han explicat detalladament la seva política econòmica i empresarial als assistents per part de la patronal, entre els quals es trobaven diversos membres de la comissió territorial, que es va posar en marxa el novembre passat amb l'objectiu d'establir aliances entre els joves que interactuen en l'àmbit empresarial, alinear objectius i aconseguir **un diàleg més efectiu amb els organismes i institucions**.

## PIMEC Jóvenes Madrid destaca la necesidad de ayudas específicas para financiar proyectos de emprendimiento

*Los representantes de la patronal se reúnen con el consejero de Economía, Hacienda y Empleo de la Comunidad de Madrid, a quien trasladan las necesidades de las nuevas generaciones y piden medidas para hacer frente a los retos de futuro*

*Los miembros de la comisión territorial destacan la necesidad de cambios legislativos que permitan mejorar la competitividad y la viabilidad empresarial, teniendo en cuenta la productividad como eje principal*

**Madrid, 13 de abril de 2023.** PIMEC Jóvenes Madrid ha reclamado recientemente al gobierno de la Comunidad de Madrid **ayudas específicas para financiar proyectos**

Nota de prensa

**de emprendimiento.** A lo largo de un encuentro con Javier Fernández-Lasquetty, consejero de Economía, Hacienda y Empleo de la Comunidad de Madrid, y Manuel Llamas, viceconsejero de Economía, los representantes de la patronal les han trasladado las necesidades y las preocupaciones de las nuevas generaciones.

Durante la reunión, Adrian Jofre, presidente de PIMEC Jóvenes Madrid, ha defendido “la necesidad de **medidas para hacer frente a los retos de futuro, como la sostenibilidad, la innovación y la digitalización**”. Por su parte, Josep Soto, presidente de PIMEC Jóvenes, ha recordado que “las principales problemáticas a las que los jóvenes empresarios y empresarias tienen que hacer frente son: la financiación, la falta de personal cualificado, el relevo generacional y la alta presión fiscal”. Por eso, ambos han pedido a los representantes públicos propiciar los cambios legislativos que permitan **mejorar la competitividad y la viabilidad de las pymes y de las personas autónomas y emprendedoras, teniendo en cuenta la productividad como eje principal.**

Por otro lado, los representantes del gobierno de la Comunidad de Madrid han explicado detalladamente su política económica y empresarial a los asistentes por parte de la patronal, entre los que se encontraban varios miembros de la comisión territorial, que se puso en marcha el pasado noviembre con el objetivo de **establecer alianzas entre los jóvenes que interactúan en el ámbito empresarial, alinear objetivos y conseguir un diálogo más efectivo** con los organismos e instituciones.